
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

Hur ser situationen ut för ME-sjuka i 

Kronoberg? 

Vården för ME-sjuka är en angelägen fråga. Den senaste tiden har vi i media 

nåtts av rapporter om att flera ME-sjuka tagit sitt liv. Det är oacceptabelt. 
 
I juli 2018 föreslog Centerpartiet i en motion till Region Kronoberg att vården 
för ME-sjuka i länet skulle förbättras. Det var en viktig motion som i december 
samma år besvarades med att ”Medicinsk grupp neurologi har tagit fram lokala 
riktlinjer för ME/CFS som har godkänts i Medicinska kommitteen. Dessa 
riktlinjer ligger nu i beslutsprocess i hälso- och sjukvårdens ledningsgrupp.” 

 

Nu har det gått en tid sedan riktlinjerna beslutades om och det är hög tid att 

frågan följs upp. 

 

Med anledning av ovan önskar jag skriftligt svar på följande frågor: 

1. Hur många Kronobergare har diagnosen ME?  
2. Har kunskapen i Region Kronoberg om sjukdomen, dess symptom och 

behandling ökat med de nya riktlinjerna? 

3. Har vi några rapporter om självmord här? 

4. Hur ser samarbetet ut med andra regioner? 
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